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Abstract (en)
The invention relates to a railway traction unit, the lateral faces (6, 7) of which are made of aluminium and form working structures, each face being
capable of consisting of at least one longitudinal extruded aluminium profile, characterised in that, since elements of the structural unit are made of
steel, the connections of the lateral faces to these elements are made by means of bimetallic junctions. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un engin de traction ferroviaire dont les faces latérales (6, 7) sont en aluminium et constituent des structures travaillantes,
chaque face pouvant être constituée d'au moins un profil longitudinal d'aluminium extrudé, caractérisé en ce que des éléments de la structure de
l'engin étant en acier, les liaisons des faces latérales sur ces éléments sont réalisées par des jonctions bimétaux. <IMAGE>
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